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افقی:
1- از ارکان نمــاز - ابزار رایج 

تبلیغات تجاری - موی بلند
2- پایــدار و بــادوام - دارای 

جریان پیوسته و بدون تغییر
3- فنی در کشتی - آیین های 

سنتی - بی سرو صدا
4- چند بیت - ماده ای برای 
بــرق انداختن ســطوح بدنه 

اتومبیل - ناراست
5- مخفی - نامربوط - عمیق

6- پهلوان افسانه ای آذری - 
غاری شگفت انگیز در زاهدان 

- غذای محبوب ژاپنی ها
7- مســیر حرکت - محصول 

درخت - خداوندی
8- از ادوات ورزش بدن سازی  

- انتهای دو فک پرندگان
9- شــهری در بلغارستان - 

گزند - اخلالگر
10- تلاشگر - شــروع، آغاز 

- راه فرار
11- یک نفــر - منطقه ای در 
اسپانیا که چندین قرن تحت 
حاکمیت مسلمانان بود - علم 

آموختن
12- مــکان - اصطلاحی در 

فوتبال - خیمه
13- درگذشــتن - تقاضای 

محترمانه - تکرار حرفی
14- شـــــاهکار جاودانــه 

ســروانتس - شــهری در 
شهرستان رودبار گیلان

15- حماسه ســرای یونانی - 
شب های عربی - رستگار

  
عمودی:

1- نوعی سطح شیب دار - بابا 
- بســته نرم افزاری - پیشتاز 

دورقمی ها
2- کاتالــوگ - شــهری در 

سوئیس
3- درخت زبان گنجشــک - 

آی کیو - دستور قاضی
4- شــمردن - مــوی گردن 

اسب - همراه اطوار - شجاع
5- پندار - مربــوط به عموم 
ملت - قوای نظامی یک کشور

6- دولت اشکانی به دست این 
قوم تأسیس شــد - همسایه 

روسیه و لهستان - رها
7- پشــت ســر - عقیــده - 

تیره روزی
8- روشــنایی صبـــــح - 

نمایشنامه تراژدی شکسپیر
9- قطعــی بــرای کتــاب - 

شش ضلعی - همراه متل
 - بی پــرده  ســخن   -10
ماکارونــی ورقــه ای - مقابل 

عمدی
11- خرید غیرنقدی - نامواره 

- ریز نیست

12- نوعی ماده رنگی برای نقاشــی 
- جدا - زنگ جــرس - محصول آب 

و صابون
13- گاو یالدار تبت - نام مســتعار 
غلامحسین ساعدی، نویسنده ایرانی 

- یک و یک
14- تــلاش بســیار - حیوانی که 
بزرگ ترین شــکارچی روی خشکی 

است
15- پوســتین - پشــتکار - کویر 

مرکزی ایران - کمیک
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نكته بازی

فقط مراقب باشید جدا نشود!
یکی از اتفاقات غیرمنتظره هفته گذشته فوتبال ایران، انتخاب و معرفی خداداد 
عزیزی به عنوان مدیر ورزشی باشگاه تراکتور بود. این اتفاق خیلی سریع رخ داد و 
حتی برای خود هواداران آن تیم هم غافلگیرکننده بود. از قضا نخستین مصاحبه 
حمایتی خداداد هم خیلی زود از راه رسید. او که همین هفته گذشته گفته بود: 
»قرار داشتن استقلال در پایین جدول اذیتم می کند«، بعد از بازی تراکتور و هوادار 
جملاتی با این مضمون به زبان آورد: »چرا برای تیمی مثل اســتقلال که پایین 
جدول است از VAR استفاده می شود، اما بازی تراکتور دوم جدولی این فناوری 
را ندارد؟« خلاصه خداداد در نخستین گام سنگ تمام گذاشت و مدعی شد اجازه 
نمی دهد تراکتور را به حاشیه ببرند، هرچند نگرانی اصلی این است که خود او عامل 
ایجاد حاشیه باشد. به هر جهت تراکتوری ها حالا که خداداد را گرفته اند، باید تلاش 
کنند هر طور شده او را حفظ کنند، چرا که تجربه نشان داده درصورت جدایی، ورق 
برمی گردد و او چیزهای دیگری می گوید. قبول ندارید؟ از امیر قلعه نویی بپرسید!

حالا یک بار هم برای پیروزی برو!
امیدرضا روانخواه که چند هفته پیش پیکان را در دسته اول رها کرد و سرمربی 
هوادار شد، رســما این تیم را آباد کرده و الان طوری است که کل لیگ برای 
بازی با هوادار لحظه شماری می کنند! خود دراگان اسکوچیچ، سرمربی تراکتور 
گفته بود تیمش بعد از شکست مقابل پرسپولیس در حال و هوایی بود که انگار 
به دسته اول سقوط کرده اســت. در چنین شرایطی، بهترین اتفاق برای آنها 
مواجهه با هوادار بود؛ از همان دقیقه اول حمله کردند، 4گل زدند و بحران را 
پشت سر گذاشتند. روانخواه اما بعد از این بازی هم جملات عجیبی به زبان 
آورد، مثل »برای پیروزی به تبریز نیامده بودیم و دنبال بازی خوب بودیم.« او 
قبلا هم جملاتی با این مضمون به زبان آورده بود: »ما برای بردن پرسپولیس و 
سپاهان تمرین نمی کنیم.« خب پس چه کار می کنید؟ تیم های بالای جدولی 
که اینطور، بازی با پایین جدولی ها هم که 6امتیازی است. اگر زحمتی نیست 

از این به بعد برای پیروزی به زمین بروید ببینیم چه می شود!

البته نیازی به جوسازی ندارد ها!
حواشی بازی پرسپولیس و تراکتور به شدت زشــت و آزاردهنده بود و در این 
تردیدی وجود ندارد. این ماجرا، داستان یک روز و دو روز هم نیست و ریشه های 
محکمی در گذشته دارد که یک بار برای همیشه جسورانه باید بررسی شود. در 
این بازی خاص، تماشاگران هر دو تیم تخلفاتی داشتند که بعضی از آنها واقعا 

شنیع بود و فیلم هایی منتشر شد که بیشتر از یکی، دو ثانیه آنها را نمی شد 
تحمل کرد. در چنین شــرایطی اما رضا درویــش، مدیرعامل قرمزهای 
تهرانی گفته: »برای محرومیت پرســپولیس جوسازی می کنند.« خب 
البته ما می فهمیم شــما داری از حق تیمت دفاع می کنی، اما قبل از هر 
چیز آدم باید به عقل و خرد خودش و مخاطبان احترام بگذارد. الان با این 

همه فیلمی که از رفتار تماشاگران هر دو تیم منتشر شده، محرومیت آنها 
نیاز به جوسازی دارد واقعا؟!

یحیی به حقش نرسیده است
حمید مطهری از شرایط این روزهای فولاد و بازی با پرسپولیس می گوید

او خودش و گل محمدی را مدیون قرمزهای پایتخت می داند
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i امیرحسین اعظمی|  فولاد خوزســتان فصل گذشته وضعیتی

بحرانی را در لیگ ایران تجربه کرد و حتی تا هفته آخر خطر سقوط 
به لیگ دسته اول را احساس می کرد. شاید خوش بین ترین هواداران 
فولاد هم تصور نمی کردند که این تیم در فصل جاری و بعد از 18 بازی 
در جمع مدعیان قهرمانی باشد ولی آنها در این فصل دست به کار 
بزرگی زده اند. حمید مطهری، مربی فولاد معتقد است که هنوز اتفاق 
خاصی رخ نداده و مهم این است که آنها این روند را تا پایان لیگ ادامه 

دهند. مطهری در گفت وگو با همشهری به سؤالات پاسخ می دهد.

   آیا تســاوی برابر پرســپولیس برای شــما 
راضی کننده بود؟

ما دوست داشتیم 3 امتیاز بازی را بگیریم و در نیمه دوم یک فوتبال 
متفاوت را با پرس قوی به نمایش گذاشتیم. برخی نکات در نیمه اول 
رعایت نشــد که ما آنها را به بازیکنان گوشزد کردیم و در نیمه دوم 
نشان دادیم که دنبال 3 امتیاز هستیم. البته گرفتن یک امتیاز هم بد 
نبود و ما نباید فراموش کنیم که برابر تیم بزرگی مثل پرسپولیس 
قرار گرفتیم. ما در آنجا بازی و مربیگری کرده ایم و این تیم برای ما 

قابل احترام است ولی فکر می کنم می توانستیم 3 امتیاز را بگیریم.

   نتایج فولاد مورد تمجید کارشناسان و رسانه ها 
قرار گرفته و حتما یحیی و شما حس خوبی نسبت به این 

موضوع دارید.
فوتبال یک کار تیمی است و اگر موفقیتی تا الان حاصل شده است 
فقط مربوط به کادر فنی نیست. بدون شــک بازیکنان، هواداران، 
مدیریت و تمام مجموعه باشگاه فولاد در این نتایج به اندازه خودشان 
نقش دارند و تلاش همه ما این اســت که بتوانیــم اتفاقات خوبی 
رقم بزنیم. در همین بازی با پرســپولیس هم هواداران سنگ تمام 
گذاشتند و یک روز به یاد ماندنی رقم زدند. ما به حمایت آنها تا پایان 

لیگ نیاز داریم.

   ولی خیلی ها تصور نمی کردند فولاد خیلی زود 
بتواند خودش را در بالای جدول قرار دهد.

بله، فولاد فصل گذشته در هفته آخر ماندنش در لیگ برتر قطعی شد 
و ما تلاش کردیم تا ثبات به وجود بیاوریم. خدا را شکر که موفق بودیم 
ولی نتایج فولاد فقط مربوط به کادر فنی نیست و اگر موفقیتی حاصل 
می شود به خاطر کار تیمی است. الان هم باید این را درنظر بگیریم 
که در ادامه راه کار سختی در پیش داریم و مهم این است که بتوانیم 

روند فعلی را تا پایان لیگ ادامه دهیم.

   بخش مهمی از هواداران پرسپولیس در صفحات 
مجازی، همچنان از یحیی و شما به نیکی یاد می کنند. آیا به 

این فکر نمی کنید که دوباره به این تیم برگردید؟
هواداران پرســپولیس وقتی در کوچه و خیابان یا فــرودگاه ما را 
می بینند همیشــه لطف دارند و حمایت می کنند. ما از آنها انرژی 
مثبت می گیریم و خودمان را مدیون پرســپولیس می دانیم. من 
معمولا دوست ندارم وقتی در پرسپولیس نیستم در مورد این تیم 

صحبت کنم ولی برای پرسپولیس آرزوی موفقیت دارم. الان هم در 
فولاد مسئولیت داریم و باید برای موفقیت این تیم تلاش کنیم.

   شــما بعد از بازی به این موضوع اشاره کردید که 
پرسپولیس در دقایقی وقت تلف می کرد و ظاهرا این موضوع باعث 

شد تا حاشیه هایی به وجود بیاید. در این مورد صحبت می کنید؟
متأسفانه بعضی ها نزدیک باشگاه پرسپولیس هستند که بدون شک 
خیرخواه این تیم نیستند و می خواهند خوراک غلط به دیگران بدهند 
و اذهان عمومی را منحرف کنند. من یک مربی حرفه ای هســتم و 
دوســت ندارم در مورد تیم دیگری صحبت کنم ولی چون در این 
مورد سؤال کردید باید بگویم که به دلیل مسائل تاکتیکی و فشاری 
که در بعضی از دقایق ایجاد کردیم، بازیکنان پرســپولیس مجبور 
شدند  وقت تلف کنند. خوشبختانه فیلم صحبت های من موجود 
است و همه می توانند ببینند. حتی این شرایط ممکن است برای 
تیمی مثل فولاد هم به وجود بیاید و این چیزها در فوتبال طبیعی 
است. من همیشه از پرسپولیس به نیکی یاد کرده ام و هواداران هم 
همه  چیز را می دانند. متأسفانه یک ســری آدم های کوچک کنار و 
نزدیک پرسپولیس هستند که دنبال منافع فردی خودشان هستند 
و کارشان این است که خوراک غلط به هواداران پرسپولیس بدهند. 

همه می دانند پرسپولیس برای من چقدر قابل احترام و عزیز است.

   آیا فولاد می تواند در لیگ امســال به قهرمان 
شدن فکر کند یا این توقع زیادی است؟

ما همیشه در هر تیمی که بودیم، هدف مان این بود که یک کار بزرگ 
انجام دهیم. همیشه آقا یحیی به رقم زدن اتفاقات بزرگ فکر کرده و 
شما می بینید که در این سال ها چقدر مقام آورده و چه دستاوردهایی 
به جا گذاشته است. گل محمدی در این فوتبال به حقش نرسیده 
است. من وقتی در تراکتور بودم، این را گفتم که به عنوان کمک فقط 
در کنار آقایحیی کار خواهم کرد چون او را از لحاظ فنی و اخلاقی 
قبول دارم. او واقعا تا الان به چیزی که لایقش است نرسیده و البته 
در این سال ها نشان داده که چقدر توانایی دارد. ما دوست داریم در 
فولاد کار بزرگ انجام دهیم و بهترین نتایج را بگیریم ولی طبیعتا 
فولاد نیاز به 3-2 پنجره نقل و انتقالاتی دارد تا تقویت شود. البته 
همین الان هم بازیکنان بسیار خوبی در تیم ما هستند که با زحمات 

و تلاش آنها نتایج خوبی گرفته ایم.

   برخی معتقدند لیگ ایران کیفیت فنی بالایی 
ندارد، نظر شما چست؟

من معتقدم لیگ پویایی داریم و آنهایی که معتقدند لیگ ما خوب 
نیست نگاه ریزبینانه ندارند. تیم ها در لیگ ایران در حال پیشرفت 
هستند و لیگ برتر ایران واقعا یکی از سخت ترین لیگ هاست. تیم ها 
تلاش می کنند در فوتبال فیزیکی و تکنیک و تاکتیک پیشرفت کنند 
و اگر زمین چمن اجازه بدهد قطعا کیفیت فنی بازی ها بالاتر خواهد 
رفت. ما در فوتبال ایران با مشکل زمین چمن مواجه هستیم و این 
موضوع واقعا تیم ها را اذیت می کند. اگر این مشکل برطرف شود قطعا 

کیفیت لیگ هم بالاتر خواهد رفت.


